
E-mailprocedure lid Van Raan (PvdD) 

2021Z05110 

 

Van: Burgers, E. 

Verzonden: maandag 29 maart 2021 09:47 

Aan: Commissie EZK ; Yaqut, S.  

CC: Witzke, E.; Raan, L. van ; Dicke, I.  

Onderwerp: Verzoek organiseren e-mailprocedure Oprichting Bonaire Brandstof Terminals B.V.  

 

Geachte griffie,  

Het Kamerlid Lammert van Raan van de Partij voor de Dieren zou de onderstaande spoed e-

mailprocedure graag opnieuw in gang willen zetten. Zou u dit zo spoedig mogelijk kunnen doen? 

Alvast bedankt! 

 

Vriendelijke groeten, 

Eline Burgers 

Beleidsmedewerker 

Tweede Kamerfractie Partij voor de Dieren 

---------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------- 

Van: Burgers, E.  

Verzonden: woensdag 24 maart 2021 15:12 

Aan: Commissie EZK   

CC: Witzke, E.  Yaqut, S. >; Raan, L. van ; Dicke, I. 

Onderwerp: Verzoek organiseren e-mailprocedure Oprichting Bonaire Brandstof Terminals B.V.  

 

Geachte griffie, 

Het kabinet heeft in de brief met nadere toelichting op antwoorden op vragen over de brief van 9 

november 2020 'Oprichting Bonaire Brandstof Terminals B.V. aangegeven dat het voornemens is 

vanaf 6 april over te gaan tot oprichting van de beleidsdeelneming Bonaire Brandstof Terminals B.V. 

(35 632, nr. 4). 

Het Kamerlid Lammert van Raan van de Partij voor de Dieren constateert dat er geen aanvullende 

reactie is gekomen op de nog openstaande vragen die hij had ingediend bij het SO van 4 december 

(het moment waarop om inlichtingen kon worden gevraagd) en dat er dus nog steeds openstaande 

vragen bestaan hieromtrent. Ondanks dat hij hier op in is gegaan (met een aantal voorbeelden) bij 

het AO Staatsdeelnemingen (3 februari), ondanks dat de Kamer zich hierover heeft uitgesproken 

tijdens de PV EZK (9 februari) en terwijl ik tussen 10 en 12 februari nog e-mailcontact gehad heb met 

het ministerie van EZK (op verzoek van dit ministerie), voorziet de minister de Kamer in deze brief 

niet van een aanvullende reactie op de openstaande punten. NB Degene die vanuit het ministerie 

van EZK mij op 10 februari een mail stuurde met verzoek om toelichting had twee dagen later een 



andere baan, bleek uit de automatic reply die ik terugkreeg op 12 februari, waardoor ik mijn reactie 

heb doorgestuurd naar een andere ambtenaar wier contactgegevens in de automatic reply stonden. 

Hierop heb ik geen bevestiging of vervolgvragen gekregen. 

 

Hoewel zij dit niet als hun taak zien, hebben medewerkers van de Tweede Kamerfractie van de PvdD 

nu zelf een inventarisatie gemaakt van de openstaande vragen uit het SO van 4 december. Hieronder 

vallen onder meer de vragen hoe het kabinet zelf en de Bonairiaanse autoriteiten de situatie zo ver 

hebben laten komen door private partijen niet aan hun verantwoordelijkeden te houden, welke 

beleidsalternatieven er zijn overwogen, of de Kamer hier stukken over kan ontvangen en de vraag 

hoe de miljoeneninvestering in fossiele brandstofterminals voor de lange termijn binnen de 

energietransitie en klimaatdoelstellingen van het kabinet passen. De inventarisatie van de nog 

openstaande vragen heb ik als bijlage toegevoegd.  

 

Omdat er geen aanvullingen zijn gekomen op de inlichtingen, terwijl de Kamer zich tijdens de 

procedurevergadering van de commissie EZK op 9 februari erover had uitgesproken die af te willen 

wachten, kan de Kamer zich niet als geïnformeerd beschouwen, ook al vindt de minister dat dat wel 

zo is. Het is ook niet in te zien waarom de minister dit vindt. Het Kamerlid Van Raan wil nu 

voorstellen om de minister te verzoeken om in elk geval geen onomkeerbare stappen te nemen tot 

aan de eerstvolgende procedurevergadering. Kunt u dit verzoek via een e-mailprocedure aan de 

commissie voorleggen? 

 

Vriendelijke groeten, 

Eline Burgers 

Beleidsmedewerker 

Tweede Kamerfractie Partij voor de Dieren 


